
Moderata Samlingspartiet i Håbo kommun 

 

Interpellation till ordförande i Skolnämnden, Pyry Niemi 

På skolnämndens sammanträde den 7 april 2014 fick vi en ekonomisk redovisning per enhet, 

per 31 december 2013. Den visade underskottet på kommunens egna skolor.  

Med hänvisning till det ovan anförda frågar jag dig: 

Hur kommer du att agera för att kompensera friskolorna så att de blir behandlade på 

likvärdiga villkor? 

 

Björn Hedö (m) 

Bålsta den 23 april 2014 

 


